
Årsmötesprotokoll

Datum: Söndagen den 18 juni 2023

Tid: Kl. 17.00

Plats: Beachplaner på Kampen i Växjö

Närvarande styrelsen: Marcus Heiman, ordförande
Katarina Cronqvist, vice ordförande
Caroline Lymalm, kassör
Johannes Ståhl, ledamot

Övriga närvarande: Anna Fredriksson, August Olsson, Linn Söderström, Vy
Dang, Jasmin Otman, Maria Ahlström, Rebecca Lewis, Magnus Ahlström,

Formalia Ordförande Marcus Heiman hälsade alla välkomna och förklarade mötet
öppnat.

§ 1
a) Fastställande av röstlängd för

mötet

b) Val av ordförande och sekreterare
för mötet

c) Val av protokolljusterare och
rösträknare

d) Fråga om mötet utlyst på rätt sätt

e) Fastställande av
föredragningslista

Beslut togs att fastställande av röstlängd sker i händelse av rösträkningen.
Medlem som inte har rösträtt har yttrande- och förslagsrätt på mötet. För
röstberättigad medlem som är omyndig kan kan en vårdnadshavare företräda
sitt barn.

Mötet beslutade att välja Marcus Heiman till mötesordförande och Maria
Ahlström till protokollförare under mötet.

Mötet beslutade att välja August Olsson att justera dagens protokoll samt vara
rösträknare.

Godkänt

Godkänt

§ 2
Styrelsens verksamhetsberättelse med
årsredovisning/ årsbokslut för det
senaste
verksamhetsåret/räkenskapsåret

Ordförande drog i korthet verksamhetsberättelsen och denna finns som ett
dokument i Laget.se



§ 3
Revisionernas berättelse över
styrelsens förvaltning under det
senaste verksamhet/räkenskapsåret

Revisorn Magnus Ahlström hade inget att anmärka på, förutom
balansräkningen, varför revisorernas berättelse ska gås igenom vid ett
extrainsatt årsmöte den 6/7.

§ 4
Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för
den tiden revisionen avser

§5
Fastställande av medlemsavgifter

§6
Fastställande av verksamhetsplan
samt behandling av ekonomisk plan
för kommande
verksamhet-/räkenskapsår

§ 7
Behandling av styrelsens förslag och i
rätt tid inkomna motioner

Mötet kunde inte besluta att ge styrelsen ansvarsfrihet då revisionen inte blev
godkänd. Ett extra möte ska hållas för att godkänna revisionen och kan efter
det även ge styrelsen ansvarsfrihet för den gällande tiden.

Styrelsens förslag att nuvarande avgift med 300kr/medlem kvarstår klubbades
utan omröstning.

Mötet godkände verksamhetsplanen för år 2022/2023.

Vi är en växande klubb och vi har för närvarande kö inom levelspel.
Utmaningen är att få in nya ledare men även att få tillräckligt med halltider. Vi
jobbar aktivt med att kunna ta emot nybörjare inom de lite äldre åldrarna
bland både flickor och pojkar, både vg tränare, halltider men också att få till lag
i passande nivå.
Vi ska satsa på ledarutbildning inom våra egna led kommande år så att fler av
våra äldre ungdomarna kan gå in som ledare inom Level-spel.
Vi ska också försöka utbilda domare inom våra egna aktiva, dels för att det
kommer att krävas nu när vi är tre lag i division-spel men även för att det är ett
sätt att bredda klubbens kompetens. Hur detta ska skötas rent ekonomiskt
(domararvode) ska styrelsen kolla upp.
Föreningen har en fortsatt stabil ekonomi.

En fråga kom upp om att ställa krav på vårdnadshavare att vara delaktiga i olika
uppdrag, men det har styrelsen inte beslutat om. Man utgår från att det finns
en frivillighet.
Frågan om att skapa ett stödmedlemskap kom upp vilket mötet såg positivt på!

Föreningen har fortsatt stabil ekonomi.
Sponsring ligger centralt, men ska ett lag göra något speciellt så kan det laget
försöka hitta sponsorer för just den aktiviteten.

Motioner:
1. Att medlemsavgiften ska vara 200 kronor ist för 300 kronor då 5

röster för, 3 röster mot.
2. Stödmedlemsskap kommer att införas från säsong 23/24!
3. Förslag från styrelsen att inga arvoden ska utgå till

styrelsemedlemmar, vilket klubbades.
.

§ 8
Val av:

a) Föreningens ordförande för en
tid av ett år;

Årsmötet valde:
Marcus Heiman som ordförande på ett år.



b) Halva antalet övriga ledamöter i
styrelsen för en tid av två år;

c) en suppleant (ersättare) i styrelsen
för en tid av ett år;

d) en revisor jämte suppleanter
(ersättare) för en tid av ett år. (i detta
val får inte styrelsens ledamöter delta);

e) 3 ledamöter i valberedningen för en
tid av ett år, av vilka en ska utses till
ordförande; samt ombud till möten där
föreningen har rätt att vara
representerad genom ombud.

Katarina Cronqvist kvarstår som vice ordförande på ett år.
Caroline Lymalm som kassör på ett år.
Maria Ahlström som sekreterare på två år.
Johannes Ståhl som suppleant på ett år.
Ledamot är vakant och skjuts upp till det extra årsmötet den 6/7 kl.17.00 på
Skanska, WTC
Magnus Ahlström som revisor på två år.

Maria Ahlström avgår som valberedare.
Ulf Rosander kvarstår i valberedningen, August Olsson anmälde intresse och
om han ska utses avgörs på det extra mötet den 6/7.

§ 9
Stadgeändringar

Beslut 2 om stadgeändring ägde rum och godkändes.

Avslut Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

………………………………………………………………………….
Maria Ahlström, Sekreterare

Justeras:

………………………………………………………………………….
Marcus Heiman, Ordförande

………………………………………………………………………….
August Olsson, justerare


